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PREDMET: 27. sjednica
- zapisnik -

ZAPISNIK

S 27. SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA OS A.G. MATOSN NOVAUN

odrLane 13. prosinca 2023.uNovalji, lzgradi matidne Skole, u prostoriji zbornice, s podetkom u 13:05
sati.

ilanovi koji su sudjelovali u radu sjednice:
L Adriana Dabo, predstavnica Osnivada, predsjednica Skolskog odbora
2, Ana Vidas, zamjenica predsjednice Skolskog odbora, pedagoginja, predstavnica Uditeljskog vije6a
3 . Ivana Kusti6, predstavnica Osn ivada
4. Kristina Segota, uditeljica rnatematike, predstavnica Radnidkog vije6a
5. Monika Skunca Paldii, predstavnica Osnivad
6. Dejan Tauzer, uditelj informatike, predstavnik Uditeljskog vijeda

Clanovi koji nisu sudjelovali u radu sjednice:
L Predstavnik Vijeia roditelja - izabranoj dlanici Anamariji Paldii nije moguce verificirati mandat

dokje zaposlena u ovoj Skoli

Ostali:
1. Aleksij Skunca - ravnatelj
2. Darko Perani6 - tajnik
3. Arijana Cimperman - sindikalna predstavnica u svojstvu Radnidkog vijeca

Adriana Dabo, predsjednica Skolskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazodne, utvrduje da je
istoj nazodno 6 od ukupno 7 moguiih dlanova, dime postoji kvorum zapravovaljanirad, PredlaLe potom
da se urvrdi sljedeii

DNEVNI RED:

l. Verifikacila zapisnika s 25. sjednice;
2. Verifikacija zapisnika s 26. elektronidke sjednice;
3. Odgoda dono5enja I. Izmjena i dopuna Statuta;
4. Davanje suglasnosti na ugovor o radu uditeljice razredne nastave;
5. Davanje suglasnosti na ugovor o radu uditeljice engleskog jezjka;
6. Tekuie informaciie.

Prijedlog dnevnog reda je
novom todkom 5. (Davan-je

jen u odnosu na poziv te se sada predlaLe dopuna dnevnog reda s

i na ugovor o radu uditeljice engleskog jezika), a nekadaSnja todka
od 5. postaje todka 6 dopunije taj Sto o novoj todki 5. Skolski odbor moZe valjano odludivati,
obzirom da je ra odabrao kandidatkinju za ovo radno mjesto teje dostavio svoju odluku o odabiru

nije bilo te je ovako izmijenjeni dnevni red predsjednica Skolskog odbora da
Skolskom odboru
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o dnevni red je prihva6en sa 6 glasova '24"'

Ad l. Verifikacija zapisnika s 25' sjednice

predsjednica Skolskog odbora obavjestava dlanove Skolskog odbora da su Zapisnik s 25. sjednice dobili

11. piosinca 2023.u"prilogu uzpoziv za ovu sjednicu, potom pita dlanove imaju li kakvih dopuna ili

pngovora.
boprnu i prigovora nije bilo te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 25.

sjednice:

o Zapisnik s 25. sjednice odrZane 04. listopada 2023'
je potvrden u cijelosti, sa 6 glasova ,,24"'

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 26. elektronidke sjednice

predsjednica Skolskog odbora obavje5tava dlanove Skolskog odbora da su Zapisnik s 26. elektronidke

sjednlce dobili I l. prosinca 2023.uprilogu uzpoziv zaovu tj.dni"r, potom pita dlanove'imaju li kakvih

dopuna ili prigovora.
Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 26.

elektron idke sjedn ice:

o Zapisnik s 26. elektronidke sjednice odrZane 25. listopada2023.
je potvrden u cijelosti, sa 6 glasova ,,24"'

Ad 3. Odgoda dono5enja L lzmjena i dopuna Statuta

Rijed dobiva tajnik te pozdravlja sve nazodne. Obavjestava prisutne da su. dobili Konadni prijedlog

ru-konu o izmjenama i dopunama Zakonao odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj Skoli kojije na

dnevnom redu ove sjednice Hrvatskog sabora, dije zasjedanje po 2023,te

da bi se taj zakon trebao izglasatinajkasnije u petak 15. prosinca o odgodl

slanje'izm;ena idopuna Statuta koJe je Stottti odbor donio n o bi bile

izrabene cjelovite izmjene idopune Statuta. Rekao je da ie prema Konadnom pri.iedlogu zakona Skole

biti duZne u roku od 90 dana uskladiti svoje op6e akte s novim zakonom, a da to odreduju prijelazrre i

zavr5ne odredbe. Daje sugestiju da se t. izmjene i dopune Statuta stave na dekanje, kako se ne bi morale

odrnah nakorr toga raditi ill. izm.lene idopune Statuta, vei da se naprave cjelovite izmjene i dopune.

Rijed dobiva ravnatelj, pozdravlji sve nazodne te podsje6a da se u donesenim I' izmjenama i dopunama

Statuta razradilo imenovanje ravnatelja, da se u novim izmjenama i dopunama mijenjaju druge stvari

koje ce takoder trebati uutrtiti u izmjene i dopune Statuta. Rekao je da te izmjene i dopune, kada ih

donese Skotst i odbor idu na suglasnost Osnivadu te se nakon toga konadno donose i objavljuju. Rekao

je da se ovdje radi o praktidnoj stvari da se ne ide u donoSenje nedega Sto sutra neie biti na strazi.

Za raspravu se vi5e nitko nije javio te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje prijedlog da

se odgodi donoSenje L lzmjena i dopuna Statuta:

. Skolski odbor sa 6 glasova ,,2A" donio

odluku da se odgodi dono5enje I. Izmjena i dopuna Statuta'

o Ova odluka izradit 6e se kao pojedinadni akt.

Ad 4. Davanje suglasnosti na o radu nditeliice razredne nastave

Rijed dobiva ravnatelj te ry>(sniava da je na temelju zakona, Statuta i Pravilnika o nadinu i postupku

atosa Novatia proveden po drugi put natjedaj za ovo radno mjesto. Rekao jeza-po5liavania u OS A.grfilatola Novalja proveden po drugi put natjedaj za ovo radno mlesto. Kekao Je

da,r{u-i}uo'" natieaa{niie bilo kandidata, odnosno pojasnio je da nije bilo valjanih prijava. NaglaTva

iitn;Lu o nadinu i postupku zapo5tjavanja te dita da povjerenstvo imenuje ravndfelj.
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da povjerenstvo radi na sjednicama te da odluduje veiinom glasova, da ravnatelj moZe prisustvovati u

sudjelovati u radu povjerenstva. Rekao je da se o radu povjerenstva vodi zapisnik koji potpisuju svi
dlanovi povjerenstva. Rekao je da su u ovo Povjerenstvo imenovani lvana Skunca, Adrijana Kustic i

SnjeZana l-ondaric. Izvijestio je da se pisano testiranje zakazuje i provodi standardiziranim testovima ili
testovima koje izradi povjerenstvo, da se on odludio za standardizirane testove koje je dobio preko
HUROS-a (Hrvatska udruga ravnatelja osnovnih Skola), buduii se radi o dvoje kandidata diji roditelji
rade u Skoli s ciljem da se izbjegnu sve mogu6e prozivke i rnanipulacije. Naitojao je da se to radi na
profesionalnoj razini. Rekao je daje provedeno testiranje ida su jedan idrugikandidat ispunili uvjet iz
pravilnika, a to je preko 50% odgovora, te da su stekle uvjet da ih se pozove na usmeni razgovor ili
intervju, na kojenr je ion sarn sudjelovao. Rekao je daje usrneno vrednovanje ili intervju provederro 8
dana nakon pisanog testiranja, na kojemu je Povjerenstvo po njemu postavilo prejednostavna pitanja te
da je oznadilo da su i jedna i druga kandidatkinja postigle kvalitetan rezultat, Cita pisano izvje5ie
Povjerenstva o provedenom usmenom vrednovanju, te obavje5tava da u njemu stoji da su Lucija Peranii
i Ana Blai6 jednako uspje5no ostvarile rezultat usmenog vrednovanja. Rekao je da je on bio nazodan i

da je postavio neka pitanja, da se radi o nijansama, da su ijedna i druga zadovoljile uvjet. Rekao je da
su one dobre uditeljice, da je osjetljiva stvar jer postoje dvije dobre kandidatkinje, a samo da je jedno
radno mjesto te da je na ravnatelju odluka koju 6e odabrati. Rekao je da je Povjerenstvo trebalo utvrditi
rang listu kandidata prema zbroju bodova s pisanog i usmenog vrednovanja te ju dostaviti ravnatelju uz
izvjeSce, najkasnije sljedeci radni dan, odnosno daje trebalo objediniti pismeno iusmeno vrednovanje
te da to nije napravljeno. Rekao je da svatko moZe ditati Pravilnik i sukladno njemu raditi. Za obje
kandidatkinje je rekao da ne ostvaruju posebne uvjete, odnosno prednost pri zapo5ljavanju prema
posebnom propisu. Takoder je rekao da su u molbi i jedna i druga kandidatkinja navele da su kieri
hrvatskog branitelja, ali da se nisu pozvale na to pravo, niti da ostvaruju to pravo ili prednost pri
zapoSljavanju.
Tajnik je na to rekao da su ijedna i druga kandidatkinja istaknule da su kderi hrvatskog branitelja, no
da samo isticanje dinjenice da je netko kier ili sin hrvatskog branitelja ne implicira da se pozvao na
pravo prednosti pri zapo5ljavanju, a i da su se pozvale, da nisu dostavile sve potrebne uvjete koji se traZe
za makar jednu od stavaka iz (,lanka l0l. Zakona o hrvatskim braniteljima iz Domovinskog rata i

dlanovima njihovih obitelji koji ure<luje pravo prednosti pri zapo5ljavanju za dijete hrvatskog branitelja.
Ravnatelj je ponovio da su ijedna i druga kandidatkinja na pismenom vrednovanju ostvarile preko 50%
rezultata, da su na usmenom ijedna i druga dobile pozitivnu ocjenu, da je i on sam sudjelovao i postavio
koje pitanje, da je razlika medu njima tek u nijansama, da je na ravnatelju da donese odluku, da ravnatelj
sukfadno il. 112. Statuta odluduje o prestanku i zasnivanju radnog odnosa uz prethodnu suglasnost
Skolskog odbora. Rekao je da je odlLrka uvijek na ravnatelju, da je ravnatelj uvijek odgovoran te je on
don io odluku da to bude Lucija Peranii, buduii da je ostvarila za sada dobru praks u. Zao mu je da to ne
moZe biti i Ana Blai6, jer da je i ona isto pokazala kvalitetne rezultate, da radi u Skoli na poslovima
uditefjice prirode i informatike u matidnoj i podrudnim Skolama. Rekao je da netko mora prerezati i da
on preuzima odgovornost. Nastojao je da procedura bude ispo5tovana te traLi suglasnost Skolskog
6dbora zaLuciju Perani6, za radno mjesto do povratka djelatnika na rad.
Predsjednicaje otvorila raspravu te se javila Kristina Segota i upitala je rnogu li dlanovi Skolskog odbora
saznati konkretan broj bodova kojisu kandidatkinje ostvarile ije li on potpuno jednak i na pismenom i

na usmenom vrednovanju ili ipak postoji neka razlika.
Ravnatelj je rekao da jedna kandidatkinja od mogucih 35 bodova ima22 boda, a druga l8 i da on ne zna
koja je kandidatkinja koliko rije5ila jer da u izvje56u stoji samo pod Siframa, a niti na omotnicama nema
koja se kako zove. Kristina Segota je na to rekla da joj je to malo nezgodno. Ravnatelj je ponovio da se

po Pravilniku smatra da je kandidat zadovoljio na testiranju ako je rijeSio 50o/o ispita, osim ako
povjerenstvo u samom ispitu ne objavi drugadije, i danije objavljeno. Rekao je da je postojala blaga
prednost jedne kandidatkinje, a da je na usmeno vrednovanju Lucija Peranii ostvarila blagu prednost u

niegovom ispitivanju i po njegovim pitanjima, on dato sadajavno govori i dato moZe elaborirati. Dejan
Tauzer je rekao je liproceduralno ovo u redu ipo zakonu, da se odabere kandidatkinja koja je ostvarila
moZda imanjibroj bodova,iz)zlt lisetime izzakonskih okvira idademu ondasluZitestiranje. Ravnatelj
je rekao da testiranje slu{da bi ravnatelju olak5alo odluku, ida Skolski odbor ne odabire kandidate

lego dajg prethodnu;dglasnost na odabir. Ponovio je da i jedna i druga kandidatkinja ispunjavaju
u primljene u radni odnos, iako jedna ima I 8 bodova, a druga 22 boda. Da je

andidatkinja ima manje od 50%, ne bi
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Predsjednica Skolskog odbora je zakljudila da je po tome bitno da i jedan i drugi kandidat zadovolje na

ispitu, da nije bitno koliko je koji pri tom ostvario viSe bodova od drugog. Tajnik je na to rekao da

postojijedna iznimka kad se radio pravu prednostiprizapo5ljavanjLr prema posebnom zakonu, alida se

ovdje ne radi o pravu prednosti. Dejan Tauzer je zakljudio da je svrha testiranja sarno filtriranie
kandidata, Ravnatelj je ponovio da je svrha testiranja da povjerenstvo pomogne ravnatelju da donese

odluku i da u hipotetskom sludaju u kojem jedan kandidat nije ostvario 50Yo rc bi imao pravo pristupa

usmenom vrednovanju te bi drugi t<anA;Aaiostao sam u vrednovanju. Kristina Segota je podsjetila na

nedavnu situaciju gdje se radilo o dvije kolegice za engleskijezik,Irena Sekulii i Tanja Kurili6 Matak
te da su se u tom sludaju iskljudivo drLali rezultata testiranja, i daje to bilo ba5 zbog toga da stvar bude

kompletno objektivna, da bi ona stvarno voljela da se zna kompletan izvje5taj koliko je koja
kandidatkinja ostvarila bodova na pismenom i na usmenom vrednovanju zajedno, da joj je ovo sada

nezgodno glasati za jednu ili drugu kolegicu, da ako vei testiranje postoji da bi ga se trebalo dr2ati.

Tajnik je rekao da Skotst<i odbor ne odabire kandidata, nego da daje prethodnu suglasnost na odabir, a

da je ravnatelj upravo napravio odabir. Ravnatelj je rekao da u spomenutom sludaju Tanja Kurilii Matak

nije pristupila usmenom vrednovanju te je time odustala od natjedaja. Kristina Segota je ponovila da se

u tom sludaj u znao broj bodova kandidatkinj a, a da se to sada ne zna. Ravnatelj je rekao da nije dobio

napisano rang listu i da on ne Leli Spekulirati, daje viSe puta rekao Ivani kao predsjednici Povjerenstva

da mu to dostavi, da je Pravilnik dostupan, da ga svi mogu ditati, da on ne moZe odgbvarati za svih, no

da ijednaidruga imaju uvjetezaposliti se. Proditaojedl. 13. Pravilnikakoji kaZeda nakon provedenog

ocjenjivanja iz (lanaka 10, i 12. Povjerenstvo utvrdu.ie rang listu kandidata prema zbrojenom broju

bodova te ju dostavlja ravnatelju uz izvje36e, najkasnije sljedeci radni dan. Ponovio je da ovo ne

prejudicira da kandidat koji ima vi5e bodova mora biti primljen na radno mjesto. Ana Vidas je rekla da

bi njezin osobni kriterij bio postignuti broj bodova na ispitu, ali kako toga sada nema da joj je vrlo teiko
izatt iz ove situacije, obzirom da se radi o kolegicama koje ona poznaje, sloZila se s kori5tenjem

standardiziranih testova da se izbjegnLr bilo kakvi udecaji, da bi glasala po broju bodova da ima

konkretne podatke. Dejan Tauzer je postavio pitanje moZe li Skolski odbor po vlastitom nahodenju

odabrati zakojeg6e kandidata dati prethodnu suglasnost, onako kako to moZe po zakonu ravnatelj. Ana

Vidas je rekla da je do sada uvijek bio kriterij broj bo.dova, da se to sada ne moZe jer nema potpunih

podataia i da joj j" 
"upruro 

neugodno. Predsjednica Skolskog odbora je zakljudila da Skolski odbor

moZe dati suglasnost na ravnateljevu odluku, ili moZe biti suzdrZan, ili moZe biti protiv, da su uvjeti

ispo5tovani, dije ravnatelj donio odluku o odabiru kako je smatrao da je trebao donijeti, a Skolski odbor

ce'o toj odluci glasati. Monika Skunca Paldi6 se takoder javilazarije(, te je upitala radi li Lucija Perani6

sada na ovonr radnom mjestu te joj je odgovoreno da radi, na ugovor o radu do 60 dana koji ravnatelj

samostalno sklapa s radnicom. Ravnatelj je rekao da nije htio ni sa kime komunicirati o odluci o odabiru

prije same sjednice Skolskog odbora, kako ne bi bilo lobiranja i utjecaja te kako bi bilo Sto viSe

profesionalno. Ponovio je da obje kandidatkinje udovoljavaju zakonskim uvjetima, da je bio osobno

nazodan usmenom vrednovanju i da moZe reii da je Lucija Peranii bolje odgovarala na njegova pitanja.

a da su pitanja Povjerenstva po njemu bila prejednostavna. Ponovio je da on ima pravo odabrati izmedu

ove dvije mnaiaatkinie onu koju Leli, da su rezultati kakvi jesu, da je testove nabavio preko HUROS-a

da ne bude manipulacija jer su danas svi umreZeni, da je donio odluku i datraLi suglasnost Skolskog

odbora, SLotsti odbor da moZe dati ili ne dati suglasnost. Monika Skunca Paldii je rekla da joj se dini

da je udenicirna bolje da ostane uditeljica koja je sada.

Za raspravu se viSe nitko nije javio te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje suglasnost na

ugovor o radu uditeljice razredne nastave Lucije Perani6 na odredeno puno radno vrijeme do povratka

djelatnika na rad:

Skolski odbor s 3 glasa,,ZA"
i 3 ,,SUZDRZANA" glasa

dao suglasnost na ugovor o radu uditeljice razredne nastave Lucije Peranii
na odredeno puno radno vrijeme do povratka djelatnika na rad.

lelj potom nije odabrao drugu kandidatkinju nego je odludio da 6e se raspisati novi
natjedaj.



Ad 5. Davanje suglasnosti na ugovor o radu uditeljice engleskog jezika

Rijed dobiva rajnik koji objaSnjava da su clanovi Skolskog odbora dobili odluku o odabiru kandidata,

da je jedina kandidatkinja bila Kristina Gajski, da ima sve zakonske uvjete, da je ravnatelj nju odabrao

,uiudno mjesto uditeljice engleskog jezika na nepuno radno vrijeme od 36 sati tjedno, na odredeno

vrijeme do povratka a3ltatnit<a n urud,-duona trenutno radi na ugovor o radu do 60 dana i mijenja Tanju

Kurili6 Mafak, koja opet mijenja Jelenu Prtori6. Rekao je da ako se vrate Tanja Kurili6 Matak ili Jelena

prtori6 da IkistiniGajski isiiee ugovor o radu. Rekao je i da se nije provodilovrednovanje prema odluci

ravnatelja, jer se radi o jedinoj kandidatkinji sa svim uvjetima.

Ravnatelj ji rekao da je natledaj istekao u petak, ali da se dekalo par dana na mo lbe koje su mogle doc i

poitom te se poZalio na rad po5te. PredloZio je potom izdavanie prethodne suglasnosti.

Za raspravu se viSe nitko nije javio te je predsjednica Skolskog odbora dala na glasovanje suglasnost na

ugovor o radu Kristine Ca.lski na odredeno nepuno radno vrijeme od 36 sati tjedno do povratka djelatnika

na rad za obavljanje poslova uditeljice engleskog jezika:

prethodnu:,,iHfl]""i:ff ;1""?ff :'ll;;il'"'0"11
na odredeno nepuno radno vrijeme od 40 sati tjedno do povratka djelatnika na rad

za obavljanje poslova uditeljice engleskog jezika'

o Ova odluka izradit6e se kao pojedinadni akt'

Ad 6. Tekude informacije

Ana Vidas je naglasila da se Sto prije mora imenovati predstavnik Vijeia roditelja u Skolskom odborLr

jer je na ouo.l t1"ani"i bilo vidljivo da nedostaje 7. dlan Skolskog odbora. Tajnik je rekao da ga je zvala

lje poziv na sjednicu Skolskog odbora. Odgovorio joj
.u Sfol. i dot ne prestane biti radnica Skole ne moZe

ne Zeli dati otkaz. Rekao je da je poziv za ovu

moglo do odrZavanja sjednice izabrati novog dl

time ila bi se dopunio dnevni red jo5 jednom todk

Vijeca roditelja.
Ravnatelj je rekao da ce u pongdjeljak 18. prosinca 2023.bili. vrednovanje na natjeda.iu zaradno m.iesto

uditeliice ialijanskog jezikanu odr.d.no nepLulo radno vrijeme od 4 sata dedno do povratka djelatnika

rra rad jer postoje dvije kandidatkinje.
Ravnatelj j. r.Luo da je nedavno bilo Uditeljsko vije6e, da se od 24. listopada2023. nastavarazredne

,nastave u matidnoj Skoli odvija jedan tjedan ujutro i jedan tjedan popodne, da je taj model dobro

prihva6en. ObavijJstio ie o proieitu rekonstrukcije, dogradnje t izgradnje Skola, da 6e se kompletna
-Skolu 

morati uskladiti s ma, da je Zupanila uputila glasnost na upravu za

kapitalne projekte, dajos rajerje inzenjerka koja to p olovanju, po njegovim

informacijama, Rekao je dobivanja nadelne suglasno oZe pokrenuti izmjene

idopune graclevinske dozvole. Rekao je da su normativi napravljeni prema.projektima koje financira

Europska Unija, da su ova Skola i Skola u Korer ici jedine koje traZe dogradnju za jednosmjenski rad.

Spomenuo je Proradun Grada Novalje za 2023. godinu, te je rekao 
.da 

je Grad u cijelosti ispoStovao

ugovoreni iznos koji se odnosio i na produZen boravak, na financiranje logopeda do 01. listopada,

nubuuu klima uredaja te dio uredenja ulaza u matidnu Skolu koji je jo5 u tijeku.. Rekao je da je u nacrtu

proraduna 2a2024. predvideno 30.000 euraza nadstandard Skole, da je on traLio da se nabave pametni

monitori, u matidnoj i podrudnim Skolama, koliko je moguce, odnosno da barem svaka podrudna Skola

dobije po jedan.

eohvalio je sudjelovanie St<ote naar6-stvenim dogadanjima, osobito na makarunijadi. Ana Vidas je rekla

da je bila odrZana a u Skoli za prikupljanjem darova Sti6enicima centra zanezbrinutu
" Udenici, uditelji i roditelji su donosili slatki5e za sv'ucenlcl' uclteul I roottcur su uulluslll sriltr\r)s z4 )v'

,,Maestral" u Split, toga da je bilo toliko puno te je dio

ici u Zadru. Bila je iznenadena koliko se toga skupilo'
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Rekla je da obidno Stidenici centara dobivaju poklone zaBoLi( i da se malo tko sjeti potrebe darivanja

za sv. Nikolu, kada se moraju djelatnici sami snalaziti. Nada se da ie sljede6e godine sve ovo dignuti na

joSjedan vi5i nivo.
Tajnik je pitao ho6e li se organizirati domjenak pa je ravnatelj rekao da se o tome razgovara, da se on

nada da 6e biti zadnjegtjedna nastave i da bi se sve moglo znati sutra, da su u tijeku pregovori s hotelom

Olea.

OG ODBORA
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